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نظام ولايت فقيه مردميترين شيوه حكومتي در دنياست

رئيسجمهوري نظام ولايت فقيه را مترقيترين و مردميترين نظام حكومتي در دنيا دانست و اظهار داشت: در جمهوري

اسلامي ايران بنبست و مشكل لاينحلي وجود ندارد، زيرا وليفقيه به عنوان مرجع اصلي حضور دارند، كه با مراجعه به

ايشان ميتوان مشكلات را برطرف كرد.

رئيسجمهوري نظام ولايت فقيه را مترقيترين و مردميترين نظام حكومتي در دنيا دانست و اظهار داشت: در جمهوري اسلامي ايران
بنبست و مشكل لاينحلي وجود ندارد، زيرا وليفقيه به عنوان مرجع اصلي حضور دارند، كه با مراجعه به ايشان ميتوان مشكلات را

برطرف كرد.

دكتر محمود احمدينژاد در برنامه گفتوگوي ويژه خبري شبكه دو سيما با تأكيد بر اينكه نظام ولايت فقيه حرف جديدي را در عرصه
عمل به جهانيان معرفي كرده است، گفت: هر ملتي آرزو دارد كه حاكم عالم، شجاع، مردمي و باتقوا داشته باشد و نقطه اوج اين

حاكمان كساني هستند كه به سلسله ولايت و امامت متصل باشند و اين بهترين نظامي است که ملت ما به آن اعتقاد دارد.

پايههاي نظام ولايت فقيه

رئيسجمهوري خاطرنشان كرد: نظام ولايت فقيه بر دو پايه امامت و امت استوار است؛ امام به عنوان رهبر و هدايتگر و ملت به عنوان
عملكننده در جامعه حضور دارند به فرض اگر قرار باشد كاري در كشور انجام شود، ولايت و ولي خطي را ترسيم ميكنند و ملت آن را

پيگيري و به سرانجام ميرساند.

دكتر احمدينژاد، گفت: رابطه ولي و امت براساس عشق و محبت استوار است. ولي و امام عاشقترين انسانها به مردم هستند، به
نحوي كه اميرالمؤمنين علي(ع) حتي بر جنازه دشمن خود گريه ميكردند.

رئيسجمهوري تصريح كرد: ولايت سرچشمه عشق به انسانهاست و به هر ميزان كه رابطه عاشقانه ميان ولي و امت قويتر باشد،
همبستگيها، پيشرفتها و كمال و تعالي بيشتر خواهد بود.دكتر احمدينژاد اجراي عدالت را بزرگترين مأموريت دانست و گفت:
اجراي عدالت نيازمند حضور حاكم عادل و ملت عدالتخواه است و خوشبختانه نظام ولايت فقيه اين دو را در خود جمع كرده است و

امروز به فضل الهي، رهبري عادل، شجاع و باتقوا در جمهوري اسلامي ايران حضور دارند.

رئيسجمهوري خاطرنشان كرد: عدهاي چنين مطرح ميكنند كه فقط حضور مردم براي اجراي عدالت كافي است اما بيترديد مردم
بدون ولي سرگشته و متفرق خواهند بود. در مقابل عده ديگري هم چنين عنوان ميكنند كه فقط وجود ولي و امام كافي است كه در

پاسخ به آنها هم بايد گفت كه ولي آمده است كه مردم را براي اجراي عدالت به صحنه بكشاند.

وظيفه دفاع از اصل مترقي ولايتفقيه

دكتر احمدينژاد، افزود: امروز مأموريت داريم كه نظام ولايت فقيه را به عنوان الگو به دنيا عرضه كنيم، اين نظام يك هديه الهي است
و بزرگترين وجه تمايز ايران با ساير كشورهاست كه بايد قدر و ارزش آن را دانست.

رئيسجمهوري تصريح كرد: ولايت فقيه در اعتقادات و آرمانهاي ما ريشه دارد و وليّ آزادانديشترين و پرحوصلهترين فرد در جامعه
است و شخصا در جلساتي كه با رهبر معظم انقلاب داشتم، اين موضوع را بارها از نزديك شاهد بودم.

دكتر احمدينژاد، گفت: دفاع از رهبري عزيز و اصل مترقي ولايت فقيه را وظيفه و تكليف خود ميدانم. رابطه بنده با رهبر معظم
انقلاب هم اعتقادي و تكليفي و هم علاقه شخصي است. ولي، مانند پدري براي جامعه هستند و متعلق به همه ملت است و همه زير

اين چتر هستند.

رئيسجمهوري با تأكيد بر ضرورت موفق بودن نظام ولايت فقيه، اظهار داشت: همه بايد كمك كنيم تجربه نظام ولايت فقيه بهطور
كامل و صد درصد موفق بوده و در بالاترين سطح به جهانيان به عنوان نظام الگو عرضه شود. نظام ولايت راه جديدي است كه اميد را

در ميان جهانيان زنده كرده است.

دكتر احمدينژاد، تصريح كرد: دولت در مسير ساختن، اعتلا و آباداني ايران عزيز قرار دارد و از امام علي(ع) چنين آموختهايم كه اگر
ميخواهيد به ولايت كمك كنيد، بايد با ولع، تقوا و پرهيزكاري و اجتهاد يعني تلاش همهجانبه در اين مسير وارد شد لذا همه بايد با
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همه وجود در اين مسير تلاش كنيم و نبايد حتي ثانيهها را از دست داد.

دكتر احمدينژاد، گفت: نبايد نقص و مشكلي در جمهوري اسلامي ايران و نظام ولايت فقيه وجود داشته باشد و راه آن، كار و تلاش و
دلسوزي و در پيش گرفتن تقوا و پرهيزكاري است.

رفع دغدغه مسكن

دكتر احمدينژاد توجه به بخش مسكن را مورد تأكيد قرار داد و گفت: مطابق برنامهريزيهاي انجام شده در پايان سال 92، مسكن
نبايد ديگر يك دغدغه مردم باشد.وي از برنامه دولت براي تحول در شهرسازي خبر داد و اظهار داشت: دولت طرح عظيم تحول

شهرسازي را تنظيم كرده است كه به زودي آن را اعلام خواهيم كرد. اين طرح براي هميشه تاريخ، قيمت مسكن را پايين نگه ميدارد.

رئيسجمهوري ادامه داد: هركس در ايران به دنيا ميآيد بايد آينده روشني داشته باشد و در اين چارچوب دولت آتيه مهر را طراحي
كرده و امسال به طور كامل آن را اجرا خواهد كرد.

رئيسجمهوري در پاسخ به سؤالي مبني بر اينكه آيا قرار است نوساناتي در بازار مسكن ايجاد شود، چرا كه برخي از دلالان در اين
زمينه سعي كردهاند هياهو ايجاد كنند و برخي از آنها در پي افزايش اجارهبها بودهاند، تصريح كرد: هيچ اتفاقي نميافتد. طرح مسكن
مهر در خدمت مردم قرار گرفته و اين موضوع با عزم دولت پيگيري ميشود و وقتي توليد مسكن را سامان بدهيم در اجارهبها هم اثر

ميگذارد. قانوني براي كنترل اجارهبها وجود ندارد، ولي وقتي تقاضاي اجاره در حد معقول باشد، اجارهبها را ميتوان كنترل كرد.

رئيسجمهوري با اشاره به وجود برخي از مشكلات در سيستم شهرسازي، گفت: امسال حدود 1/5 ميليون واحد مسكن مهر در اختيار
خانوادهها قرار ميگيرد و اين موضوع در اجارهها هم اثر ميگذارد و دولت تلاش ميكند تا مسكن را از ليست دغدغههاي مردم خارج

كند.

قانون هدفمندي يارانهها

رئيسجمهوري با مثبت ارزيابي كردن اجراي قانون هدفمندي يارانهها در پنج ماه گذشته، گفت: ملت ايران در منظر همه جهانيان كار
موفق و بسيار بزرگ اقتصادي را به خوبي انجام داد، اگرچه برآوردها و پيشبينيها چه در داخل و چه در خارج نسبت به اجراي اين

طرح منفي بود.

رئيسجمهوري از اهداف اصلي اجراي اين طرح را كنترل مصرف نان دانست و گفت: از دغدغههاي ملت ايران در نيم قرن اخير زائده
نان، گندم و آرد بود كه دولت يارانهها و هزينههاي سنگيني را بابت آن پرداخت ميكرد و به دست مردم نميرسيد يا درصد كمي از آن

ميرسيد. اما امروز ميتوانم بگويم كه حدود 30 درصد مصرف نان در كشور كاهش پيدا كرده است.

رئيسجمهوري با بيان اينكه جمهوري اسلامي ايران امروز به جمع كشورهاي صادركننده گندم در جهان پيوسته است، اظهار داشت: در
گذشته صادرات نان نداشتيم و به اندازه مصرفمان توليد ميكرديم و هر يك كيلو گندم هزينه و انرژي بسياري ميبرد.

دغدغه مردم درباره آب و برق

رئيسجمهوري در بخش ديگري از سخنان خود به دغدغه مردم درباره قيمت آب و برق براي دوره تابستان اشاره كرد و گفت: در
بالاترين سطح مصرف در زمستان که دي و بهمن بود قبوض 78 درصد مردم در بخش خانگي پايينتر از 40 هزار تومان بود که البته
در برخي استانها اين ميزان کمتر و در برخي استانها اين ميزان بيشتر بوده است. امروز بيش از 80 درصد جامعه مصرف را رعايت
ميکنند و در بخش گاز، برق و هم در مصرف آب ميزان مصرف به صورت پلکاني محاسبه ميشود و اگر کسي ميزان مصرف را رعايت

کند، 40 درصد هزينههايش کاهش پيدا ميکند.
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مرحله جديد هدفمندي يارانهها

رئيسجمهوري در ادامه به برنامههاي دولت براي امسال اشاره كرد و گفت: دولت امسال چند برنامه بزرگ دارد، از جمله اجراي مرحله
ديگر قانون هدفمندي يارانههاست.

دكتر احمدينژاد يکي ديگر از برنامههاي دولت را ارتقاي توليد برشمرد و گفت: توليد ايران نه فقط در كشور بلكه در همه جاي جهان
بايد بازار پيدا کند. اکنون در صنايع پايه، سرعت رشد توليد ما بسيار بالاست همچنان که ظرفيت توليد فولاد در سال 84 بيش از 10
ميليون تن بود اما اکنون از 19 ميليون تن عبور کرده است ظرفيت توليد سيمان کشور نيز از 33 ميليون تن به 72 ميليون تن افزايش
پيدا كرده که يک انقلاب صنعتي است. در کشاورزي هم اينگونه است و امسال رکورد اين حوزه شکسته خواهد شد و پيشبيني

ميشود ميزان توليد اين بخش 117 ميليون تن شود؛ يعني رشدي بالاي 10 تا 12درصد خواهد داشت.

رئيسجمهوري با تأكيد بر اينكه دولت يارانهها را پيش بيني و منابع بانکي را تجهيز کرده است، گفت: خوشبختانه كارهاي صندوق
توسعه ملي در حال اجراست و به زودي وارد بازار سرمايه ميشود؛ سرمايهاي که پشتوانهاي بسيار قوي براي توليد است. اکنون 16 تا

17 ميليارد دلار پول در حساب اين صندوق وجود دارد و پيش بيني ميشود امسال به 30ميليارد دلار افزايش يابد.

ادغام وزارتخانهها

رئيسجمهوري در پاسخ به سؤالي درباره موضوع ادغام وزارتخانهها و اختلافنظري كه ميان دولت و مجلس در اين زمينه وجود
داشت،گفت: طبيعي است كه دولت و مجلس در موضوعات مختلف نظر متفاوتي داشته باشند. البته اگر كسي اينگونه مسايل را

دستمايهاي براي ايجاد مشكل بكند، اقدام مناسبي نيست.

رئيسجمهوري با تأكيد بر اينكه همه تلاشها بايد معطوف به تفاهم باشد، خاطر نشان كرد: البته اگر نتوانيم مساله و مشكلي را حل و
فصل كنيم، بيترديد با رهنمودها و اشارات رهبري عزيز انقلاب اين مشكلات برطرف خواهد شد. جمهوري اسلامي ايران جزء معدود

كشورهايي است كه در روند اداره امور خود بنبستي ندارد.

رئيسجمهوري سرعت در ادغام وزارتخانهها را داراي دليل علمي و اجرايي دانست و گفت: اگر ادغام وزارتخانهها شش ماه مورد بحث
و بررسي قرار گيرد، بيترديد اين وزارتخانهها در عملكرد خود با ضعف و سستي مواجه خواهند بود. اينكه هيچ رئيسجمهوري حاضر
نشد در موضوع ادغام وزارتخانهها وارد شود به اين خاطر بود كه بايد يكسال را به اين موضوع اختصاص ميداد، اما ما در دولت اين

زمان را صفر كرديم و اكنون هيچ مشكلي وجود ندارد و وزارتخانهها در حال انجام ماموريتهاي خود هستند.

سرپرستي وزارت نفت

رئيسجمهوري در پاسخ به سؤالي درباره ادغام وزارت نفت و تعيين سرپرست براي آن اظهار داشت: تصويري كه بعضيها از ادغام
وزارتخانههاي نيرو و نفت ارائه ميدهند واقعي نيست. وزارت نفت 30ميليارد تومان بودجه دارد و اصل اين وزارتخانه شركت ملي

نفت است كه البته در مورد وزارت نيرو همين موضوع حاكم است و اصولاً اين دو، وزارتخانههايي پروژهاي هستند.

رئيسجمهوري گفت: فعلاً خودم سرپرست وزارت نفت هستم.

وي در پاسخ به سؤالي درباره رياست ايران بر اوپك و تغيير وزير در اين شرايط اظهار داشت: رياست ايران بر اوپك يك جايگاه حقوقي
بوده و ربطي به شخص ندارد و مطالبي كه عدهاي در اين باره مطرح ميكنند، حاشيهاي و بياهميت است.

رئيسجمهوري در پاسخ به سؤالي درباره تشكيل وزارت ورزش و جوانان و نظر دولت در اينباره، اظهار داشت: از نظر دولت قانوني كه
براي تشكيل اين وزارتخانه دادهاند داراي چند ابهام است كه اجراي آن را با مشكل مواجه ميكند. بدون ترديد كسي كه ميخواهد

قانون را اجرا كند بايد نقشهاي روشن و واضح در اختيار داشته باشد.
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دكتر احمدينژاد از توافق دولت و مجلس براي ايجاد كميته مشترك به منظور رفع ابهامهاي تشكيل وزارت ورزش و جوانان خبر داد و
گفت: توافق شده است كه با تشكيل كميتهاي مشترك، اصلاحات مختصري در قانون تشكيل وزارت ورزش و جوانان صورت گيرد و

ابهامهاي آن برطرف شود.

آماده گفتگو در شرايط عادلانه

رئيسجمهوري در ادامه گفتوگوي زنده تلويزيوني خود در پاسخ به سؤالي درباره پاسخهاي متفاوت گروه 1+5 پس از پاسخ جليلي به
نامه اشتون و موضع ايران در قبال برنامه هستهاي، اظهار داشت: ملت ايران هميشه آماده گفتگو در شرايط عادلانه و احترامآميز و نيل
به همكاري بوده است. دكتر احمدينژاد، خاطر نشان كرد: بهترين راه براي طرفهاي مقابل، همكاري است. البته از اينكه اشتون پس
از نامه جليلي موضع گرفته است، تعجب كردم. ظاهراً خانم اشتون انتظار دارد كه ايران در مذاكرات حرف او را بپذيرد كه بيترديد به

اين روند ديگر نميتوان نام مذاكره گذاشت.

ريشه تروريسم در آمريكا

دكتر احمدينژاد در پاسخ به سؤالي درباره ميزباني ايران براي برگزاري اجلاس جهاني مبارزه با تروريسم، اظهار داشت: ما ريشه
تروريسم را در آمريكا و دوستان آن ميدانيم و براي آن سند داريم. گروههايي كه در ايران رئيسجمهوري و نخست وزير كشورمان را به

شهادت رساندند در حال حاضر در اروپا و آمريكا آزادانه رفت و آمد ميكنند و به رسميت شناخته شدهاند.

رئيسجمهوري افزود: گروههاي تروريستي هم كه در حال حاضر در منطقه جولان ميدهند مورد حمايت غرب و آمريكا قرار دارند و از
آنها منابع مالي دريافت ميكنند.

دكتر احمدينژاد، گفت: زرنگي آمريكا و متحدانش اين است كه اعمال زشت تروريستي انجام ميدهند و سپس خودشان به عنوان
پرچمدار مبارزه با تروريسم و دفاع از حقوق بشر وارد صحنه ميشوند، اين در حالي است كه سياهترين دوران بشر را دولتهاي

آمريكايي و اروپايي رقم زدند.

رد دخالت در انتخابات

وي در ادامه گفتگو درباره وجود برخي شبههها مبني بر دخالت دولت در روند انتخابات مجلس شوراي اسلامي، تصريح كرد: هيچ
احدي از دولت حق دخالت در انتخابات را ندارد. انتخابات متعلق به مردم است.

دكتر احمدينژاد درباره حاشيهسازيهايي كه اخيراً عليه دولت شدت گرفته است، اظهار داشت: دولت خود را خادم همه ميداند و
معتقد است كه بايد در دوره مسئوليت از فرصت خدمتگزاري براي خدمت به مردم استفاده كند.

رئيسجمهوري اضافه كرد: كشور نيازمند كار است و كار است كه كشور را آباد ميكند. دولتها رفتني هستند اما آنچه ميماند ايران،
ملت ايران و آرمانهاي بلند اين ملت بزرگ است.

دكتر احمدينژاد، افزود: ايران بهترين ملت، بهترين تاريخ، بهترين فرهنگ، بهترين اعتقادات و بهترين رهبري را دارد و همه چيز در
ايران بهترين است و هيچ كمبودي وجود ندارد، لذا بايد تلاش كنيم كه كشور را به سرعت ساخته و به جلو ببريم.

رژيم صهيونيستي عامل گسترش تروريسم
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رئيسجمهوري همچنين يكشنبه در جلسه هيأت دولت با اشاره به تظاهرات مردم غزه، كرانه باختري و همچنين آوارگان فلسطيني در
لبنان به سوي مرزهاي سرزمينهاي اشغالي در سالروز تأسيس رژيم جعلي صهيونيستي، گفت: وجود رژيم جعلي صهيونيستي موجب

گسترش تروريسم به تمامي منطقه و جهان خواهد شد لذا اين رژيم بايد هرچه زودتر ريشهكن شود تا منطقه به آرامش برسد.

احمدينژاد اظهار داشت: به رغم يورش رژيم صهيونيستي به تظاهركنندگان و كشته و زخمي شدن شمار بسياري از مردم، تظاهرات
همچنان ادامه دارد و اين بيانگر وقوع اتفاق جديدي در منطقه است.

رئيسجمهوري ادامه داد: تظاهركنندگان با اين كار خود بار ديگر غيرقانوني بودن رژيم صهيونيستي را مورد تأكيد قرار دادند.

دكتر احمدينژاد در ادامه تفاهم گروههاي فلسطيني را اقدامي مثبت ارزيابي كرد و گفت: اين تفاهم بايد در خدمت دو موضوع باشد؛
اول بازگشت تمامي فلسطينيان به شهرها و روستاهايشان، آن هم براي اينكه ريشه تجاوز كنده شود و دوم اين كه هيچ كس رژيم

صهيونيستي را به رسميت نشناسد.
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